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Θέμα: «Προβλήματα σε εκκρεμότητα για το προσωπικό του Πυροσβεστικού 
Σώματος»  

Κύριε Υπουργέ, 

Και το φετινό καλοκαίρι σημαδεύτηκε από μεγάλες πυρκαγιές, οι οποίες αποτέλεσαν 
πεδίο μάχης για πολλά στελέχη του Πυροσβεστικού Σώματος που υπερασπίστηκαν 
τις ζωές και τις περιουσίες των συμπολιτών μας. Οι Πυροσβέστες μας , προσέφεραν 
ασταμάτητα και στο έπακρο τις υπηρεσίες τους  σε συνθήκες δύσκολες όχι μόνο λόγω 
καιρού αλλά και  έλλειψης προσωπικού. 

Με τα οργανικά κενά στο Πυροσβεστικό Σώμα να έχουν φτάσει στις 4000 κενές θέσεις 
εργασίας, οι Συμβασιούχοι Πυροσβέστες, αν και πληρούν όλες τις προϋποθέσεις  
προκειμένου να αξιοποιηθούν άμεσα, διατρέχουν τον κίνδυνο να βρεθούν στην 
ανεργία αφού στις 31 Οκτωβρίου 2024 η σύμβασή τους λήγει, με αποτέλεσμα ένα 
τόσο έμπειρο προσωπικό που προσλήφθηκε με αξιοκρατικά κριτήρια ,να ενδέχεται 
να μείνει στο δρόμο.  

Ακόμη ένα φλέγον ζήτημα, αποτελεί το τί μέλλει γενέσθαι με τους Πυροσβέστες 
Πενταετούς Υποχρέωσης και τη μόνιμη αξιοποίησή  τους. Σύμφωνα με το Υπόμνημα 
που μας κοινοποιήθηκε στις 19/08/24 από την Ένωση Πυροσβεστικών Υπαλλήλων 
Νομού Ιωαννίνων, ο αρμόδιος Υφυπουργός κ.Τουρνάς Ευάγγελος κατά τη συνάντησή 
του με εκπροσώπους του Σωματείου στα Ιωάννινα,  διαβεβαίωσε  ότι κανένας 
Πυροσβέστης Πενταετούς Υποχρέωσης δεν πρόκειται να απολυθεί και ότι μέχρι τον 
Φεβρουάριο του 2025 θα έχουν προβεί σε όλες τις απαραίτητες ενέργειες  για τη 
μόνιμη ενσωμάτωση στο Σώμα. Ελπίζουμε ότι η διαβεβαίωση αυτή να μην αποτελεί 
επικοινωνιακό πυροτέχνημα και να δώσει επιτέλους το αρμόδιο Υπουργείο άμεση 
και ουσιαστική λύση. 

Επίσης, εξαιτίας της έλλειψης σε προσωπικό, οι Πυροσβέστες υποχρεώνονται σε 
υπερεργασία αποτελώντας στην ουσία εργαζόμενους οι οποίοι επιχειρούν υπό 
οποιεσδήποτε συνθήκες και ανελλιπώς, χωρίς ωστόσο να καλύπτονται τα στοιχειώδη 
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εργασιακά τους δικαιώματα. Χαρακτηριστικά, σύμφωνα με την Ένωση 
Πυροσβεστικών Υπαλλήλων Νομού Ιωαννίνων, τα οφειλόμενα ρεπό που έχουν 
καταχωρηθεί στους Υπαλλήλους του Πυροσβεστικού Σώματος από την υπερεργασία 
τους, φτάνουν στις 1500000 ημέρες και οι οφειλόμενες άδειες πάνω από 500000 
ημέρες. 

Δεδομένου ότι  το προσωπικό του Πυροσβεστικού Σώματος βρίσκεται αντιμέτωπο με 
χρόνια ζητήματα, η μη επίλυση των οποίων επί σειρά ετών έχει σημαντική επίδραση 
στην επιχειρησιακή επάρκεια του Σώματος και κατ’επέκταση στην του δημόσιου 
συμφέροντος,  

Δεδομένου ότι οι Συμβασιούχοι Πυροσβέστες πληρούν τις προϋποθέσεις για να 
αξιοποιηθούν και πρόκειται με τη συμβολή τους να καλύψουν ένα τεράστιο ηλικιακό 
κενό στο Σώμα, μεταξύ 22 έως 40 ετών 

Δεδομένου ότι  οι Πυροσβέστες Πενταετούς Υποχρέωσης έχουν αποδεδειγμένη 
εμπειρία και καλύπτουν επιχειρησιακές  ανάγκες 

Δεδομένου ότι τα δίκαια αιτήματα των πυροσβεστών μόνιμων, πενταετών και 
εποχικών, θα πρέπει να στηρίζονται εμπράκτως από την εκάστοτε Κυβέρνηση και να 
δίνονται άμεσες και ουσιαστικές λύσεις στα προβλήματά τους  

Δεδομένου ότι  ο αριθμός των οφειλόμενων  ρεπό και αδειών  στους υπαλλήλους 
του Πυροσβεστικού Σώματος δε συνάδει με το εργατικό δίκαιο 

Ερωτάται  ο κ. Υπουργός 

1. Με ποιον τρόπο θα υλοποιηθεί η δέσμευση του αρμόδιου  Υφυπουργού  
κ.Τουρνά για μόνιμη ενσωμάτωση των Πυροσβεστών Πενταετούς 
Υποχρέωσης στο Σώμα; 

2. Πώς σκοπεύετε να αντιμετωπίσετε το θέμα της υποστελέχωσης στην 
Πυροσβεστική Υπηρεσία που συχνά οδηγεί σε εξαντλητική υπερεργασία; 

3. Την ώρα που υπάρχουν πάνω από 4000 κενές οργανικές θέσεις, ποιος είναι 
ο ακριβής σχεδιασμός που πρόκειται να αποκαταστήσει εργασιακά το 
έμπειρο προσωπικό που διαθέτει το Πυροσβεστικό Σώμα; 

 
                                                Αθήνα, 20.09.2024 

            Ο ερωτών  βουλευτής 

      

             Ιωάννης Π.Τσίμαρης 




